
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 24. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 377
Maskinstationernes datalogning viser, at syreforbruget hos landmændene har været på-
faldende lavt. Hvordan vil ministeren sørge for skærpet kontrol, så vi ikke risikerer at gå
glip af de store fordele for klima, natur og sundhed, der er forbundet med forsuring af
gylle?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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